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 کاظم صدیقی گفته: حقیقت امام و رهبری، حقیقت خود قرآن است؛ بیانیه گام دوم رهبر انقلاب از جای دیگر میجوشد و یک

اکسیر است.

خیانت بعضیها باعث شده زندگی برخی در سختی باشد؛ 

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایلنا، حجتالاسلام کاظم صدیقی در خطبه دوم نماز جمعه تهران گفت: کشور ما امکانات و
ظرفیت بسیاری دارد اما خیانت بعضیها باعث شده زندگی برخی در سختی باشد. برخی نمیتواند غذا برای فرزندان خود

درست کنند. بیایید یک قیام همهجانبه داشته باشیم و به همسایگان خود برسیم. سعادت دنیا این است که با خدا معامله کنیم. 

وی با بیان اینکه رهنمود مقام معظم رهبری کشتیها را از طوفان دریا به ساحل میرساند اظهار داشت: این بیاینه یک تصویر
از حکومت دینی است که چهل سال از آن گذشته است، ارتباط آینده به گذشته در آن وجود دارد و اظهار امید، عاطفه و عشق

به جوانها در این بیانیه وجود دارد. جز امام زمان (عج) نظیری برای ایشان نمیتوانید پیدا کنید. این بیانیه از جای دیگر
میجوشد و یک اکسیر است.

خطیب نماز جمعه این هفته تهران با اشاره به انقلاب فرانسه و انقلاب شوروی تصریح کرد: به شعارهای آنها توجه کنید که چه
شعارهایی بود و چه مدت زمان حفظ شد. این انقلاب ما انقلابی خدایی بود، انقلاب بشری نبود و تاکنون شعارهای انقلاب، پرچم

انقلاب و پرچمدار انقلاب بوده است که از اول شروع شده بود.

صدیقی ادامه داد: در انقلابهای دیگر شعارها و مسیرها عوض میشود اما در انقلاب ما چنین نیست چون حقیقت امام و
رهبری، حقیقت خود قرآن است. یکی از مسائلی که انقلاب ما چهل سال پیشرو بوده این بوده که مبتی بر دین خدا بوده است.

وی با بیان اینکه آقا عاشق جوانان است و این جوانها هم عاشق آقا هستند خاطرنشان کرد: مادران شهدایی هستند که
میگویند به آقا بگویید ما فرزندانان را میدهیم. جوانانی داریم که اعتکافها و راهیان نور را میروند. مسئولان به راهیان نور

کمک کنند چراکه اینها پیام مقاومت و توحید و صبر را در آنجا تجدید کردند. این امر گزافی نیست. شهدا حضور دارند و پیام وجود
دارد. این مسئله که چهل سال قوام یافته این اصولی را که باید بعد از چهل سال عزت، استقلال و عظمت را باید بازخوانی
کنیم و با عشق و شعور جدید ادامه دهیم. این بیانیه میگویند هجوم ببرید و در خانه ننشینید که در بیرون منتظر فرهنگ شما

هستند.

رئیس ستاد امر به معروف و نهی از منکر کشور با تاکید بر اینکه بیانیه گام دوم میگوید مسئله اول، علم و پژوهش است که
جوانهای ما نباید نمرهای درس بخوانند؛ باید عالم شده و با تجربه بشوند ابراز داشت: مسئله هستهای ما را برجام محدود

کرد، سانتریفیوژها محدود شد، سفرهها بزرگ نشد. گفته بودند میخواهند هر دو بچرخد اما علم آن وجود دارد.

صدیقی افزود: خط خون آدرس است. این علم وجود دارد، ادامه پیدا میکند و علم است که غرب را مجهز کرد. بیایید که خود را
مجهز کنیم و سلاح علم را جوانان ما باید در دست بگیرند و شما با علم امانت را توسعه دهید.

وی با بیان اینکه مبنای رشدی دنیوی و اخروی خدا است عنوان کرد: این درد است. هر جا معنویت رفت، رشوه و رکود در کار
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آمد، وقتکشی و بیتعهدی آمد و خدمت به تنبلی و بیعرضگی شد. هر جا ما مشکل اقتصادی و هر مشکلی داریم متعلق به
ضعف ایمان است. هر جا ایمان بوده، پیشرفت بوده و علمی که از دین فاصله نگیرد، دو بال است که ما را بالا میبرد.

نایب رئیس شورای مدیریت حوزه علمیه تهران اضافه کرد: حضرت آقا در این بیانیه خودسازی و تمدنسازی را بیان کرده
است. خودسازی، بعد جامعهسازی و بعد تمدنسازی است. امیدوارم این بیانیه یک نفس جدید در همه قشرها و جوانان باشد که
امامش گفته سلام مخصوص به جوانان برسانید. شما جوانان نیز سلام دهید و آتش به اختیار پیروزیهای فرهنگی و اقتصادی را

کسب کنید.
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